
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, May 28, 2023 

MESSAGE: God forgives David 

PASSAGE: II Samuel 11:1-12:25  

PRINCIPLE: God forgives those who repent. 

ASK YOUR CHILD:  When David was tempted, did he turn away from the temptation?  How did 

David cover up his sin?  Did God leave David in his sin?  How did Nathan get David to realize 

that he has sinned?  What did David’s sin show about his heart?  Was God still good to David?  

What was special about David’s second son with Bathsheba?     

APPLY:  What are some ways you are commonly tempted?  What can you do to turn away 

from the temptation before you sin?  Do you ever try to hide your sin from your parents?  Did 

trying to hide your sin makes things better or worse?  Why is it foolish to try to hide your sin?  

Can you get God’s forgiveness by doing enough good after you sin?  What sin are you still 

committing when you try to somehow earn God’s approval?  Do you confess your sin right 

away?  How does it feel when you do?            

以下是 2023 年 5 月 28 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神饒恕大衛 

經文: 撒母耳記下 11:1–12:25 

信念: 神饒恕那些認罪悔改的人 

 

向你子女問:  當大衛被試探時，他是否轉身離開那試探?  大衛怎樣隱瞞他的

罪?  神是否任憑大衛在他的罪中?  拿單怎樣令大衞知道大衛已犯了罪?  大衛的

罪，表現了什麼有關他的心?  神是否依然以良善對待大衛?  大衛和拔示巴所

生的二子，有甚麼特別? 

 

應用:  你通常是在什麼情況下被試探?  在你犯罪之前，有甚麼事你可以做，

可令你轉身而離開試探?  你曾否嘗試在你父母面前隱藏你的罪?  嘗試去隱藏

罪，是令情況好轉或惡化?  為何嘗試去隱藏罪是愚昧的?  你犯罪之後，能否

以行善來得到神的饒恕?  當你嘗試去賺取神的允許時，你是犯了什麼罪?  你

犯罪之後，是否立刻認罪?  當你立刻認罪時，你有什麼感受? 

 
 


